



World YWCA



GIRLEFFECT.ORG



MEDIA ADVISORY

For Immediate Release
Addis Ababa, 27 January 2014

African girls and young women dialogue with African leaders at AU Summit and issue recommendations setting out priorities for the continent

Girls and young women are the future of the African continent, yet are seldom heard.

On 30 January 2014, during an innovative dialogue, some 50 girls and young women will issue a set of recommendations to political and business leaders from around the continent to make their voices heard.

The High Level Intergenerational Dialogue Breakfast Meeting, organised by the World YWCA, UN Women and the Nike Foundation, takes place as African Union states are poised to determine their common position ahead of the negotiations for what follows the Millennium Development Goals in 2015.

These girls and young women, representing the continent of Africa, will speak directly to African leaders, and will hand over a statement setting out their priorities and needs for the forthcoming negotiations on the post-2015 agenda to UN Women Executive Director, Phumzile Mlambo-Ngcuka.

Media are invited to attend.

When: January 30, 2014 - from 7.30 – 9.30am

Where: Radisson Blu Hotel, Addis Ababa, Ethiopia

Please register by Wednesday 29 January 2014

Interviews with participants will be made available upon request.

Media contacts:

UN Women: christian.mulumba@unwomen.org /+251 939 846 086

World YWCA: vivian.hakkak@worldywca.org / +4178 740 24 22
Nike Foundation: Pete.Lewis@nike.com / +1503 869 9653

AVIS AUX MÉDIAS

Pour diffusion immédiate
Addis-Abeba, le 27 Janvier 2014

Les filles et les jeunes femmes africaines engagent un dialogue avec les dirigeants africains au Sommet de l'Union Africaine et émettent des recommandations définissant les priorités pour le continent

Les filles et les jeunes femmes sont l'avenir du continent africain, mais sont rarement entendues.

Le 30 Janvier 2014, au cours d'un dialogue innovant, quelque 50 jeunes femmes et filles vont émettre une série de recommandations aux dirigeants politiques et économiques de tout le continent africain pour faire entendre leur voix .

Le dialogue intergénérationnel de haut niveau organisé par l'organisation mondiale du YWCA, l'ONU Femmes et la Fondation Nike, a lieu au moment où les États membres de l'Union Africaine sont prêts à déterminer leur position commune en vue des négociations sur les objectifs du Millénaire pour le développement et l'agenda post-2015.

Ces jeunes femmes et filles, qui représentent le continent africain, parleront directement aux dirigeants africains, et leur remettront une déclaration énonçant les priorités et les besoins pour les négociations à venir sur l'agenda post -2015 , à travers la Directrice Executive d'ONU Femmes , Phumzile Mlambo- Ngcuka .

Les médias sont invités à y assister.

Quand : 30 Janvier, 2014 - de 7h30 - 09h30

Où: Radisson Blu Hôtel Addis-Abeba , Ethiopie

Prière de s'inscrire d'ici Mercredi 29 Janvier 2014

Les entretiens avec les participants seront disponibles sur requête.

Contacts pour les médias :

ONU Femmes : christian.mulumba @ unwomen.org / 251 939 846 086
YWCA Mondiale : vivian.hakkak @ worldywca.org / +4178 740 24 22
Fondation Nike : Pete.Lewis @ nike.com / +1503 869 9653